

FERRANDO

GESTIÓN Y SERVICIOS
INMOBILIARIOS

ESTATE AGENTS • IMMOBILIEN

Avda. del Portet, 36, / 03724 Moraira (Alicante)
Tel. (+34) 96 574 45 75 - Móvil. (+34) 619 000 818

www.ferrandomoraira.ru
info@ferrando-moraira.com



Проект: Полуотдельная современная вилла в Морайре

Ref. CH3126A

вилла, Moraira, Benimeit



Terreno	Plot size	Grundstück	Terrain	487 m ²
Sup. Constr.	Build Area	Beb. Fläche	Sup. Constru.	130 m ²
Plantas	Storeys	Etagen	Étages	2
Habitaciones	Bedrooms	Schlafzimmer	Chambres	3
Baños	Bathrooms	Badezimmer	Salles de bains	3
Salón	Lounge	Wohnzimmer	Salon	1
Cocina	Kitchen	Küche	Cuisine	1
Terraza abierta	Open terrace	Offene Terrasse	Terrasse ouverte	
Calefacción	Heating	Heizung	Chauffage	подпольный
Aire acondicionado	Air conditioning	Klimaanlage	Climatisation	да
Piscina	Pool	Schwimmbad	Piscine	частный
Orientación	Orientation	Ausrichtung	Orientation	юг
Dist. al mar	Dist. to the sea	Ent. zum Meer	Dist. jusqu'à la...	2 km
Dist. a servicios	Dist. to services	Ent. zu Dienstlei...	Dist. aux services	2 km
Dist. al centro u...	Dist. to town centre	Ent. zum Zentrum	Dist. centre ville	2 km

565.000 €

Описание

Великолепный проект 2 современных полуотдельных вилл, расположенных на обоих участках площадью 487 м2, с красивым панорамным видом и примерно в 2 км от деревни, услугами и пляжами. Дом имеет 2 этажа, соединенных внутренне и распределены по: крыльцо, гостиная-столовая, открытая кухня, прачечная, 3 двухместные спальни с оборудованными шкафами и 3 ванные комнаты. Оснащен: подпол центрального отопления, кондиционирования воздуха, алюминиевые окна с двойным стеклом безопасности, москитные сетки, электрические ставни Внешний вид: частный бассейн с террасой, обнесенный стеной участок и сад, внедорожная парковка

Description

Magnificent project of 2 modern semi-detached villas, located on both plots of 487 m2, with beautiful panoramic views and approximately 2 km away from the village, services and beaches. The house has 2 floors connected internally and are distributed in: porch, living-dining room, open kitchen, laundry room, 3 double bedrooms with fitted wardrobes and 3 en suite bathrooms. Equipped with: underfloor central heating, air conditioning, aluminum windows with double security glass, mosquito nets, electric shutters Exterior: private pool with terrace, walled plot and garden, off road parking